
 

 

 

Acta de la reunió de la Junta Clínica d’Atenció Primària Camp de Tarragona 

 

Núm. de sessió: 3 

Data: 14 de març de 2014. 

Horari: de 13 a 15 h. 

Lloc: Sala de Reunions de la Gerència Territorial d’Atenció Primària  

 

Assistents 

Sr. Daniel Ferrer-Vidal Cortella 

Sra. Assumpció Pous Roura 

Sra. Cristina Rey Reñones 

Sr. Xabier Ansa Etxeberria 

Sr. Juan Luís Frigola Marcet 

Sr. Guillermo Elizalde del Río 

Sr. Anton Duran Gené 

Sra. Teresa Basora Gallisà 

Sr. Alejandro Moreno Lagunas 

Sra. Montserrat Llauradó Vernet 

Sra. M. Roser Pedret Llaberia 

Sra. Mònica Anguela Batlle 

Sra. Cristina Plaza López 

Sr. Antonio M. Maya Martín 

Sr. Alfred Maza Roca 

 

Excusen la seva no assistència 

Sr. Josep Tutusaus Torres (IT) 

 

 

Ordre del Dia 

 

1- Rutes de Pràctica Clínica.  

2- Pla de qualitat en la radiologia. 

3- Implantació de la telemedicina, metodologia i qualitat. 

 

 

 



 

 

 

 

Desenvolupament de la sessió 

 

El Sr. Daniel Ferrer-Vidal obre la sessió tot donant la benvinguda als assistents. En 

primer lloc, demana als presents si consideren oportú de fer alguna esmena en l’acta 

anterior i, per unanimitat, s’aprova el contingut de l’esmentat escrit. 

Fent referència a l’Ordre del Dia, el Sr. Ferrer-Vidal en recorda que els seus punts 

han estat extrets a través dels suggeriments tramesos pels presents (Sr. Anton 

Duran Gené) i pel punt que es va acordar en l’anterior sessió. Tot seguit, dóna la 

paraula al Sr. Xabier Ansa el qual exposa el primer punt de l’Ordre del Dia, “Rutes de 

Pràctica Clínica”, a través d’una exposició en pantalla: 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

En el transcurs de l’exposició del Sr. Ansa, els presents manifesten les seves 

experiències al respecte, fent palès que: 

- Hi ha manca d’informació en alguns EAP per assolir la implementació de les 

Rutes de Pràctica Clínica. 

- Es desconeixen els dispositius d’ingrés alternatiu (hospital de dia) donat que 

molts d’ells són d’ús intern. 

- En molts casos es manté l’ús del correu electrònic, i del feed-back existent 

entre el professional d’Atenció Primària i l’especialista d’Atenció Hospitalària, 

com a mètode de d’interconsulta. 

- Poc accés als cursos clínics del Pius Hospital de Valls i de l’Hospital 

Universitari Sant Joan. 

- Es destaca l’èxit obtingut en la Ruta d’Insuficiència Cardíaca (sector de 

Tarragona) i la Teledermatologia (sector de Valls). 



 

 

- Es recorda que en el sector de Valls gairebé totes les especialitats estan 

presents en les Rutes de Pràctica Clínica; en el sector de Reus, hi seran 

totes, properament; i en el sector de Tarragona, la intercomunicació eCAP-

SAP fa possible que totes les especialitats hi siguin presents alhora que 

desestima l’ús de la plataforma d’accés a les rutes. 

 

Un cop acabada l’exposició, s’acorda: 

- Exposar en el proper Consell de Direcció d’Atenció Primària Camp de 

Tarragona la variabilitat en la difusió de les Rutes de Pràctica Clínica en cada 

un dels territoris per tal que s’endeguin accions destinades a enfortir 

implicacions de lideratge. 

- Organitzar reunions en els EAP per impulsar les rutes i impulsar un canvi 

d’aptitud al respecte. 

- Creació d’un banner a la intranet, amb l'objectiu de crear un espai en el que 

s'incloguin les accions realitzades en el marc dels instrument de relació entre 

l'atenció primària i l'atenció especialitzada, incloent el contingut de les rutes. 

Simplificar, allí on calgui, el protocols associats a les rutes. 

- Assolir la comptabilitat de les visualitzacions de proves complementàries a 

través de la difusió del format DICOM (Digital Imaging and Communication in 

Medicine) 

- Sol·licitar la generació de contrasenyes per poder accedir als cursos clínics 

del Pius Hospital de Valls i Hospital Universitari Sant Joan de Reus. val a dir 

que aquesta acció serà sol·licitada a cada un dels proveïdors propietaris de 

les respectives aplicacions de gestió de l'HCAP. 

 

Finalment, i com a metàfora de les Rutes de Pràctica Clínica, sorgeix la imatge d’un 

pont bastit sòlidament amb l’única intenció d’assolir un compromís entre els 

professionals sanitaris que intercomunica. Lluny d’aquest compromís, la solidesa del 

pont defalleix i impossibilita el trànsit. Cal, en conseqüència, enfortir el compromís 

entre ambdues bandes del pont. 

 



 

 

Seguidament, el Sr. Ferrer-Vidal anuncia que la Sra. Cristina Rey acaba de prendre 

possessió com a Adjunta a la Direcció d’Atenció Primària Camp de Tarragona. La 

Sra. Cristina Rey, agraint les paraules del Sr. Ferrer-Vidal, es presenta als assistents 

els quals, a mena de benvinguda, fan el mateix i inicien una petita roda de 

presentació. 

 

Pel que fa al Pla de Qualitat en Radiologia, el Sr. Duran Gené recorda l’obligatorietat 

d’emissió d’informe en qualsevol prova radiològica que es dugui a terme, i, com a 

mostra, entrega a la presidència el Reial Decret 1976/1999, de 23 de desembre de 

1999, pel qual s'estableixen els criteris de qualitat en radiodiagnòstic. El Sr. Ansa 

agraeix l’escrit que acaba de rebre i es compromet a estudiar-lo. Tot seguit, recorda 

que hi ha un compromís consensuat d’informar totes les plaques de tòrax que se 

sol·licitin, en canvi, de la resta de plaques (abdomen, extremitats) no se’n fa si no es 

demana. Actualment, s’està treballant per assolir que qualsevol facultatiu tingui 

accés a tots els informes radiològics, evitant, el que molts dels assistents consideren 

com habitual, la lectura telefònica de l’informe. Tanmateix, el Sr. Ansa informa que 

s’està treballant per assolir la interconsulta online amb l’IDI.   

Per altra banda, es fa manifest la manca de pantalles de diagnòstic per poder 

visualitzar les proves radiològiques amb la resolució adequada. El Sr. Ansa, al 

respecte,  recorda que aquestes pantalles, que requereixen d’un suport informàtic 

especial, tant de hardware com de software, només estan a l’abast dels radiòlegs. 

 

Com a incís, en l’Ordre del Dia, el Sr. Ansa recorda el canvi dut a terme en el 

Laboratori Clínic Tàrraco i en comenta les poques incidències hagudes i la 

importància en les reinformacions. Tanmateix, i pel que fa al canvi de proveïdor de 

tires reactives, es comenta la divergència d’opinions rebudes i es recomana que 

s’informi de qualsevol problema en el calibratge tot recordant que es pot fer ús del 

telèfon d’atenció al client (902...).   

Pel que fa a la l'aplicació de les noves tecnologies, s’informa de l’existència d’un 

esborrany en el Centre Corporatiu destinat a equiparar en temps eficient les visites 

virtuals amb les de presència física. Alguns dels assistents recorden el temps que 

fan servir, i que no computa, en alguns dels processos assistencials virtuals. 



 

 

Sense cap altre tema més a debatre, se suggereix de poder tractar en la propera 

sessió de la Junta Clínica la situació actual de les peticions ecogràfiques o l’ús dels 

aparells de Sintrom, tot i això, s’acorda de consensuar-ho a través de les propostes 

que siguin adreçades al correu del suport administratiu de la Junta Clínica d’AP 

Camp de Tarragona (abrunet.tarte.ics@gencat.cat) 

 

A les 15.08 hores, amb l’aprovació els assistents, el Sr. Ferrer-Vidal clou la sessió. 

  

Vistiplau del president.           Secretari 


